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Aanwezig  
Voorzitter L. Linssen 
De leden  Joost van Beek (D66), Har Beurskens (SV), Roy Coolen (SV), Michel 

Graef (SV), Berry Hermans (RO), Leon van Kessel (PL), Maurice 
Schreurs (CDA) en Gerry Teeuwen (RO)  

Vervanging Er zijn afmeldingen gekomen van de heren J. Engelen (RO), P. van Me-
lick (CDA) en A. Thomassen (VVD) er zijn geen vervanger. 

Portefeuillehouders A. Verhoeven, P. Verlinden en P. Vogels (ged.) 
Ambtelijke ondersteuning  
Derden De heer T. van Lieshout, directeur Veiligheidsregio Limburg Noord, en 

de heer C. Delissen, beleidsmedewerker VRLN, t.a.v. agendapunt 5a 

De heer J. van Hout, voorzitter rekenkamer, de heer S. Duindam lid en 
onderzoeker rekenkamer, Mw. A. Rudnick, onderzoeker rekenkamer en 
mw. L. Monod de Froideville, secretaris rekenkamer, t.a.v. agendapunt 
5b  

Raads- en commissieleden 
op tribune 

Jordi Custer, Stan Backus en A. Kierkels (RO) 

Ambtenaren op tribune Geen 

Belangstellenden 1 persoon 
Commissiegriffier J. Lommen  
 
01 Opening 

De voorzitter de heer L. Linssen opent de vergadering om 19:30 uur en heet iedereen van har-
te welkom.  

02 Vaststellen agenda 

De agenda wordt conform concept vastgesteld 

03 Vaststellen verslag vergadering 30 september 2015 
Het verslag wordt conform vastgesteld. 

04 Spreekrecht niet-commissieleden 
Bij deze vergadering was gelegenheid in te spreken t.a.v. de begroting. Hiervan wordt geen 

gebruik gemaakt.  Ook voor de geagendeerde onderwerpen wordt geen gebruik gemaakt van 
het spreekrecht. 

05 Presentaties en thema’s  

05a Presentatie algemeen directeur Veiligheidsregio Limburg Noord 

De directeur van de Veiligheidsregio geeft een duidelijk presentatie over diverse onderwerpen 
die hieronder kort genoemd staan: 
Harmonisatie: er komt een andere, objectieve grondslag als kostenverdeelsleutel voor de 
gemeenten. De bijdrage van de gemeente aan de veiligheidsregio is rechtstreeks afhankelijk 
van de bijdrage die de gemeente hiervoor van het Rijk krijgt. Deze  verdeelsleutel wordt van-
af 2017 gehanteerd. Voor 2016 geldt nog de oude regeling. Er is voldoende reserve om de 

begroting sluitend te krijgen. 
Brandweerorganisatie: De veiligheidsregio heeft in totaal 5 kazernes aangekocht, die nog vrij 
nieuw waren. De overige kazernes zijn op een goed niveau gebracht, en zullen per 2017 ge-
huurd worden van de gemeenten. 
Op dit moment is er geen sprake van sluiting van kazernes, behalve dat de posten Thorn en 
Hunsel zullen worden samengevoegd, in een kazerne die geografisch gezien in het midden ligt 
(Ittervoort). Locatie moet nog bepaald worden.  Hiermee wordt bereikt dat er voor dit gebied 

een adequate kazerne komt, waarvoor ook voldoende vrijwilligers te vinden zijn om deze te 
bemensen en ook in de dagsituatie ingezet kan worden. 
Kostenverdeelsleutel GGD: Hierbij is gekozen dat de hoogte van kosten voor alle gemeenten 
bepaald wordt door het inwoneraantal. De kosten voor een inspectie op basis van de wet kin-

deropvang worden per inspectie betaald. De kosten voor jeugdgezondheidszorg, waaronder 
de consultatiebureaus, de prenatale zorg en de schoolartsen vallen,  worden bepaald op basis 
van het aantal jeugdigen en de zogenoemde Sociaal economische Status. Dit is een objectieve 

norm vastgesteld op basis van gegevens van het CBS. 
Er komt een nieuwe Gemeenschappelijke Regeling, waarbij de gemeenteraad nog instemming 
moet verlenen. Er wordt bij deze regeling naar een betere balans gezocht in de bestuurlijke 
organisatie. Een schema in de presentatie maakt dit duidelijk. 
Vervolgens wordt nog kort ingegaan op de top 10 van de risico’s.  
De brandweerzorg: Er zijn afspraken gemakt met de gebruikers van verder afgelegen gebie-

den over preventiemaatregelen en over meldingen, het programma brandveilig leven. De 
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directeur constateert dat de regio qua uitgestrektheid, en de ligging van de Maas een moeilijk 

gebied vormt. Hierdoor zijn meer kazernes nodig dan voor een compacter gebied. 
Voor wat betreft het financieel management merkt hij nog op dat er voldoende grip op de 
kosten is, wat mede geleid heeft tot terugdringing van de tekorten op de begroting.    

05b 
 

Rekenkamerrapport Zelfsturing in de praktijk 
De commissie is het eens dat er meer met de aanbevelingen vanuit de Rekenkamer gedaan 

moet worden, maar vraagt hiervoor eigenlijk wat handvatten. De aanbevelingen worden wel 
onderschreven, maar onduidelijk is wie nu aan zet is. De kaderstellende rol die de raad heeft 
is lastig, en moet zich volgens de rekenkamer beperken tot de wat vragen: Wat willen we, 
wat kunnen we er aan doen, wat mag het kosten. Om goed te kunnen controleren op de ka-
ders moet je de inhoud niet loskoppelen van de financiën. In het voorbeeld van Park Leudal 
Oost is het de projectgroep die hiermee bezig is heel duidelijk dat er alleen processtappen 

worden gezet, van realisatie is alleen sprake als het geheel ook exploitabel is. Wat gemist 
wordt is een gemeentelijke visie op accommodatiebeleid. Binnen die visie moet je als ge-
meente los kunnen laten en steun geven aan de initiatieven, het is een leerproces. Als ge-
meente moet je begrijpen dat je door inzet van procesmiddelen heel veel expertise krijgt van 
buiten de organisatie. Met zelfsturing bestuur je niet meer de gemeente maar gemeenschap-
pen. De gemeenteraad moet zich bezinnen op de bestuurdersol van de toekomst. Je moet als 

raadslid niet bang zijn voor de eigen positie, maar met vereende krachten samen de synergie 

vinden.  
Het traject Ôs Dörp is een geheel ander besturingsfilosofie. De mensen in de dorpen moeten 
bewust gemaakt worden van het feit dat als men niets doet er niets komt. Het traject geeft in 
de volle breedte aan hoie je een participatiemaatschappij invult. De Rekenkamer is zeer geïn-
teresseerd in het traject Ôs Dörp en zal dit ook op de voet volgen.  
Over het opvolgen van de aanbevelingen van de Rekenkamer zal het volgende rapport gaan. 
De commissievoorzitter rondt af door te zeggen dat hij het eens is met de rekenkamer dat de 

gemeenteraad zich als één blok opstelt naar de buitenwacht, die niet op politieke spelletjes zit 
te wachten.    

07 Vanuit de raad doorverwezen naar de commissie 
Er zijn voor deze vergadering geen stukken doorverwezen naar de commissie 

08 Aan de commissie gerichte stukken ter bespreking 
Er zijn voor deze vergadering geen aan de commissie gerichte stukken 

09 Stand van Zaken 

09a Organisatieontwikkeling ONS Leudal 
Er worden geen nieuwe ontwikkelingen gemeld 

09b Openstaande actiepunten 
Op de actiepuntenlijst staat de stand van zaken met betrekking tot de financiële kant van de 
decentralisaties. Er is op dit moment geen aanleding om aan te nemen dat er onvoldoende 

gelden zijn. Met name de Jeugdzorg blijft vooralsnog onduidelijkheid vanwege het ontbreken 
van voldoende cijfers. Dit is een landelijk gegeven.  

09c Langetermijnkalender 
De commissiegriffier heeft een langetermijnkalender gemaakt voor de vergaderingen. Hierop 
kan de commissie aanvullingen doen. De kalender wordt daarnaast gevuld met de gegevens 
uit de voorraadkalender van de diverse afdelingen/portefeuillehouders. Het betreft een plan-
ning, en wijzigingen kunnen daarin optreden. De lijst wordt telkens vernieuwd en bij elke 

vergadering aan de commissie ter kennis gebracht. De voorstellen nodig voor de implementa-
tie van de invoering van de wijzigingen van de wet op de vennootschapsbelasting zullen in 
december van dit jaar aan de orde komen, de werkzaamheden liggen op schema. maar er is 
iets meer ruimte qua tijd.  

10 Ter afsluiting 

10a Mededelingen  
Portefeuillehouder Verlinden meldt dat de gemeente uit de General ESCROW, de reserve die 

aangelegd is bij de verkoop van de Essentportefeuille voor de opvang van eventuele claims,  

een bedrag van ongeveer 1,9 miljoen kan tegemoet zien.  
Portefeuillehouder Verlinden meldt verder dat stemming onder de potentiele deelnemers aan  
de bedrijfsinvesteringszones, waarvoor onlangs  raadsbesluiten zijn genomen voor het gebied 
windmolenbos in Haelen, en voor de ondernemers in de kern Heythuysen niet geleid heeft tot 
daadwerkelijke oprichting. Er waren net te weinig deelnemers die vóór stemden. 
Dit is bijzonder spijtig. In Heythuysen zou dit op termijn kunnen leiden tot verdwijnen van de 

Ondernemersvereniging, de initiatiefnemer voor deze bedrijfsinvesteringszone.    
10b Rondvraag 

De heer van Kessel vraagt nogmaals naar de hem beloofde uitleg over ’t Törp in Neeritter. De 
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heer Verhoeven antwoordt hem dat hij dit persoonlijk zal oppakken.   

10c Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.15 uur onder dankzegging voor de geleverde in-

breng. De volgende vergadering van de commissie bestuur en middelen is op woensdag 2 
december 2015. 

 


